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Afyon Merkez
14°

Parçalı bulutlu

HÜSEYİN CEYLAN ULUÇAY
resmen aday
31 Mart'taki yerel seçim için geri sayım sürüyor.
AK Parti'de, 9 şehit verilen terör saldırısı
nedeniyle ertelenen aday tanıtım toplantısını
dün gerçekleşti. Cumhurbaşkanı Erdoğan, illerin
alfabetik sırasına göre adayları açıkladı.
Erdoğan, Hüseyin Ceylan Uluçay’ın aday

olmasının ardından Afyonkarahisar Milletvekilleri
Ali Özkaya, İbrahim Yurdunuseven, Hasan
Arslan, Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, İl
Kadın Kolları Başkanı Ferda Ertürk ve İl Gençlik
Kolları Başkanı Ethem Karahan ile birlikte
fotoğraf çektirdi. >>ANAHABER

Afyon’un meseleleri bizim meselemiz
Milliyetçi Hareket Partisi (MHP)

MYK Üyesi ve Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak, İl

Başkan Ahmet Kahveci,
Belediyelerden Sorumlu İl Başkan

Yardımcısı Doğan Şimşek,
Merkez İlçe Başkanı İbrahim

Danaoğlu, Afyonkarahisar
Belediye Başkan Adayı Sezer

Küçükkurt seçim çalışmaları
çerçevesinde Afyonkarahisar

Organize Sanayi Bölgesi (OSB)
Yönetim Kurulu Başkanı Bekir
Yeşilay, OSB Başkanvekili ve

Afyonkarahisar Ticaret Borsası
Başkanı Mehmet Mühsürler’i
ziyaret ederek, istişarelerde

bulundu. >>HABER SAYFA 6’DA

Kasapoğlu, özel sporcuların
çalışmalarını yakından izledi
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, Mutlu Çarşam-
ba projesi kapsamında özel sporcuların antrenmanlarını takip etmek üzere
Afyonkarahisar Gençlik Merkezi Spor Salonu'na ziyarette bulundu. >>7’DE

Özdemir, “Turizm bizim
öncelikli alanlarımızdan”

Afyon Kocatepe
Üniversitesi tarafın-

dan (AKÜ) üniver-
site ile şehir buluş-
maları kapsamında

düzenlenen
Çarşamba Sabah

Toplantılarında
“Afyonkarahisar’da

Termal Turizm ve
Sürdürülebilirlik İçin

Yeni Yaklaşımlar”
konuşuldu. >>2’DE

JandarmaKADES
uygulamasınıtanıttı
Afyonkarahisar’da jandar-
ma ekipleri tarafından 300
vatandaşa Kadın Destek
Uygulaması (KADES)
hakkında bilgi verilip,
kadınların cep telefonları
uygulama yüklendi. >>3’TE

Dereceye giren
öğrenciler ödülünü aldı
Afyonkarahisar Tarım ve Orman İl
Müdürlüğü, düzenlediği ‘Güvenilir Gıda’
Resim Yarışması’nda dereceye giren
öğrencilere ödüllerine takdim etti.>>3’TE

Toz şeker yüklü tır devrildi

2 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da orta
refüje girerek devrilen tırda
yaklaşık 25 ton toz şeker
çevreye dağıldı. Olayda 2
kişi yaralandı. >>3’TE

Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip

Erdoğan, partisinin
aralarında 17'si

büyükşehir
toplamda 48 belediye
başkan adayını daha
açıkladı. Buna göre
Afyonkarahisar AK

Parti Belediye
Başkanı adayı

resmen Hüseyin
Ceylan Uluçay oldu.

Diyabet hastalığına dikkat!

55

Hapis cezası bulunan
FETÖ üyesi yakalandı
Afyonkarahisar
’da FETÖ/PYD

silahlı terör
örgütüne üye

olma suçundan
7 yıl 6 ay hapis
cezası bulunan

şahıs yakala-
narak cezaevine

gönderildi.
>>5’TE

OEDAŞ 260,5 milyon TL tutarında
bakım-onarım çalışması yaptı

Elektrik dağıtım şirketi OEDAŞ, 2023 yılında 260,5 milyon
TL tutarında bakım-onarım çalışması gerçekleştirdi.
Trafolardan hat ve aydınlatmalara uzanan çalışmalar planlı
elektrik kesintilerini bir önceki yıla göre yüzde 12,5 azalttık-
larını söyleyen OEDAŞ Direktörü Muzaffer Yalçın, “Bakım-
onarım çalışmalarımız ve akıllı şebeke yatırımlarımızla böl-
gemiz için sürdürülebilir değer yaratıyoruz.” dedi. >>5’TE

Uyuşturucu ile
yakalanan 3 kişiden
biri tutuklandı

Afyonkarahisar’da polis
tarafından uyuşturucu mad-
deler ile yakalanan 3 kişiden
biri çıkarıldığı mahkeme
tarafından tutuklandı. >>3’TE

"E-sigaralar beyin
gelişimine zarar verebilir"

4’TE
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Sigara hem 
öIdürür hem 
süründürür

Ahmet YEŞİLAY

Özdemir, “Turizm bizim
öncelikli alanlarımızdan”

Afyon Kocatepe Üniversitesi tarafından (AKÜ) üniversite ile şehir buluşmaları kapsamında düzenlenen Çarşamba
Sabah Toplantılarında “Afyonkarahisar’da Termal Turizm ve Sürdürülebilirlik İçin Yeni Yaklaşımlar” konuşuldu.

AKÜ Sosyal Tesislerinde düzenlenen toplan-
tıya Afyonkarahisar Cumhuriyet Başsavcısı
Fatih Karabacak, Rektör Yardımcısı Prof. Dr.

Şuayıp Özdemir, İlahiyat Fakültesi Dekanı Prof. Dr.
Mustafa Güler, Mühendislik Fakültesi Dekanı Prof.
Dr. Ahmet Yıldız, Turizm Fakültesi Dekanı Prof. Dr.
Hasan Hüseyin Soybalı, Turizm İşletmeciliği Bölüm
Başkanı Prof. Dr. Ahmet Baytok, Genel Sekreter
İhsan Ceran, Afyonkarahisar İl Kültür ve Turizm
Müdür Yardımcısı Özge Öztürk Demirayak, Zafer
Turistik Otelciler ve İşletmecileri Dernek Başkanı ve
İkbal Otel Genel Müdürü Ali Ulvi Gümüşhan,
akademik personel ile Afyonkarahisarlı iş ve
düşünce insanları katıldı. Toplantının açış konuş-
masını yapan AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr.
Şuayıp Özdemir, turizm konusunu termal ve gas-
tronomi başlıkları altında değerlendireceklerini
söyledi. Afyonkarahisar’ın termal turizm konusunda
önemli noktaya geldiğini kaydeden Özdemir,
“Türkiye’nin değişik yerlerinde Afyonkarahisar’da
termal turizmin çok iyi olduğunu söyleniyor. Herkes
başarımızı tescil ediyor. Termalin başkenti olduğu-
muzu söylüyor. Termal turizmin 30 yıllık geçmişin-
den bahsedebiliriz. Başarılı ve iyi bir noktadayız.
Sürdürebilirlik ile kaygılarımız olsa da iyi nokta-
dayız. Üniversite olarak turizm, bizim öncelikli alan-
larımızdan bir tanesidir” diye konuştu.

TÜRKİYE, WELLNESS PAZARINDA 
DÜNYADA ONUNCU AVRUPA’DA BEŞİNCİ

“Afyonkarahisar’da Termal Turizm ve
Sürdürülebilirlik İçin Yeni Yaklaşımlar” sunumunu
yapan Turizm Fakültesi Turizm İşletmeciliği Bölüm
Başkanı Prof. Dr. Ahmet Baytok, termal turizmde
yeni yaklaşımlar geliştirilmesi gerektiğini belirtti.
Wellness turizmine dikkat çeken Baytok, “2022 ver-
ilerine göre 5,6 trilyon dolarlık bir pazardan
bahsediyoruz ve 2027 de bunun 8,4 trilyon dolarlık
bir pazara ulaşması bekleniyor. Yeni yaklaşımlar
geliştirmemiz gerekiyor. Türkiye’nin wellness
pazarında termal turizm kapsamında durumuna
baktığımızda; 2022 verilerine göre dünyada onun-
cu, Avrupa’da ise beşinci ülkeyiz. Bir süre önce
küresel ölçekte yaşanan Covid-19 salgınında bir
aksaklık daha doğrusu sektörde bir daralma söz
konusu ancak 2022 yılında 750 milyon dolarlık bir
termal turizm geliri var. Bunu artırmak mümkün.

Türkiye sahip olduğu jeotermal kaynak olarak
dünyada 7. sırada olan bir ülke. Bakanlığın yapmış
olduğu çalışmada Türkiye bütün potansiyelini kul-
landığında 25 milyar dolarlık bir pazar büyüklüğüne
sahip olduğu varsayılıyor” ifadelerini kullandı.
“ÖMER GECEK TERMAL TURİZM AÇISINDAN

BELLİ BİR OLGUNLUĞA ULAŞTI”
Afyonkarahisar’ın termal turizm durumunu değer-
lendiren Baytok, termal turizmin Afyonkarahisar için
ana çeşidini oluşturduğunu belirtti. Baytok, “4 böl-
gemizde jeotermal kaynak var. Bunlar; Ömer
Gecek Hüdai, Gazlıgöl ve Heybeli bölgeleridir. Bu 4
bölgemizden özellikle üst yapı açısından değer-
lendirdiğimizde Ömer Gecek termal turizm açısın-
dan belli bir olgunluğa ulaştı. Hüdai’de nitelikli üst
yapı açısından aynı durumda. Fakat Gazlıgöl ele
alınması gereken bir bölgemiz. Çünkü çok nitelikli
bir suya sahip olmakla birlikte ilimizde mevcut olan
turizm üst yapısında en az nitelikli olan bölgelerim-
izden bir tanesi” dedi.

“AFYONKARAHİSAR TÜRKİYE’DE 5 YILDIZLI
OTEL AÇISINDAN EN İYİ ŞEHİR”

Afyonkarahisar’daki konaklama ve yatak kapasite-
si hakkında bilgiler paylaşan Baytok,
“Afyonkarahisar’da 37 bin 800 konaklama üst yapı
arzı var. Yatak sayısı olarak bunun 21 bini termalle
ilgili ve bunun içerisinde sadece 5 bin 900’ü nitelikli.
Türkiye’deki diğer termal bölgelerin sahip olduğu üst
yapı arzı ile Afyonkarahisar’ın üst yapı arzını
karşılaştırdığımızda Afyonkarahisar bu açıdan
Türkiye’de 5 yıldızlı otel açısından en iyi şehir. Yani en
fazla 5 yıldızlı otel bizde var. İlimizde 10 tane aktif 5 yıldı-
zlı otele sahibiz” dedi.

“TGA İLE BAKIŞ AÇISI FARKLILIĞI VAR”
Turizm Fakültesi Dekan Yardımcısı Prof. Dr. Özcan
Zorlu, tanıtımlarda Türkiye Turizm Tanıtım ve Geliştirme
Ajansı (TGA) ile Afyonkarahisar’ın tanıtım konusunda
farklı bakış açısına sahip olduğunu dile getirdi. Zorlu,
“Türkiye Turizm Tanıtım ve Geliştirme Ajansı, termali
ana ürün olarak pazarlamaktan ziyade bütünleşik ve
entegre ürün olarak pazarlamayı daha uygun buluyor.
Biz burada termali ön plana almaya çalışıyoruz. Çok
temel bir bakış açısı farklılığımız var” ifadelerini kullandı.

ÖMER GECEK HAVZASI
AFYONKARAHİSAR’IN LOKOMOTİFİ

Mühendislik Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ahmet

Yıldız ise konuşmasında jeotermalin en büyük kul-
lanım alanının turizm sektörü olduğunu söyledi.
Yıldız, şunları belirtti: “Jeotermalin en büyük kul-
lanım alanının turizm sektörü olmasına en güzel
örnek Afyonkarahisar’dır. Termal turizmde sürdüre-
bilirlik denildiğinde kaynağa inmek gerekiyor. Bu
kaynağın kontrollü kullanılması gerekiyor. Çünkü
ne kadar ve nereye kadar kullanacağız soruları
önemli. Sürekli yatırımlar geliyor. Bu yatırım nereye
kadar gelebilir ve su ne kadarına cevap verebilir;
bunlar ciddi sorular. Akabinde kullandıktan sonra
çevreye zarar vermeden uygun koşullarda rez-
ervuar dediğimiz yerin altına basılması gerekiyor.
Bir havzada kuyular; üretim, reenjeksiyon ve
gözlem kuyuları diye 3 farklı amaçla çalışıyor. Üre-
tim kuyularında suyu üretiyoruz. Sıcaklığına bağlı
olarak Ömer Gecek havzasında elektrik üretimi,
konut ısınması, sera ve termal turizmde değer-
lendiriyoruz. Termal turizm haricinde bunların hepsi
ısısını almak üzere üretiliyor. Isısını alıyoruz, su
soğuyunca reenjeksiyon kuyularına tekrar basılıy-
or. Termal turizmde çok az kısmı kirlendiği için atık

suya veriliyor. Ömer Gecek Havzası
Afyonkarahisar’ın lokomotifi konumunda çünkü
hem şehri ısıtıyor hem çok ciddi termal turizm
potansiyeli var. Son yıllarda da sera yatırımları
gelmeye başladı.”

“SÜRDÜRÜLEBİLİRLİK İÇİN İNSAN
İZİ BIRAKMAK ÇOK ÖNEMLİ”

İş İnsanı Kadir Altınkaya ise üniversitenin bilgi edin-
iminde en büyük kurum olduğunu kaydetti.
Altınkaya, “Üniversite bilgi paylaşımında ve bilgi
ediminde en büyük kurum. Bunun yetkin ve etkin
olması hiç önemli değil. Bu kaynağın sürdürebilirlik
açısından kullanımına dikkat etmek lazım. Hamam
kültüründe başka yapacak işiniz olmadığı için 3 ton
da olsa 30 ton da olsa suyu kullanarak yaşıyoruz.
Otellerde de onu görürüz. Yetişmiş eleman çok
önemli ama rekreasyon çok daha önemli.
Rekreasyonda gönüllü alanların kurulması çok
önemli. Sürdürülebilirlik için insan izi bırakmak çok
önemli” dedi. Çarşamba Sabah Toplantıları 31
Ocak 2024 Çarşamba Günü “Gastronomi Turizmi”
konusuyla devam edecek. >>YILDIZ YARIKKAYA

Afyonkarahisar’da değerler
eğitimi devam ediyor

Afyonkarahisar İl Müftülüğü tarafından
başlatılan ortaokul ve lise öğrencilerine
yönelik "Değerler Eğitimi" seminerleri
devam ediyor.Şemsettin Karahisar
Ortaokulu’nda gerçekleştirilen seminer
İl Müftümüz Lütfü İmamoğlu tarafından
verildi. İl Milli Eğitim Müdürlüğü’nün
destekleriyle gerçekleştirilen seminer-
lerde öğrencilere birçok önemli konuya
değiniliyor. Müftü İmamoğlu yaptığı
açıklamada, öğrencilere önemli
tavsiyelerde bulunarak; “Gençlerimizin
milli ve manevi değerlerimize bağlı
olarak yetişmelerine katkı sağlamasını
amaçlıyoruz” dedi. >>İHA
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İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder

Jandarma ekipleri çocuklara 
yaptıkları işi çizgi filimle anlattı
Afyonkarahisar’da jandarma ekipleri çocuklara yaptıkları işi ve görevlerini çizgi filimle anlattı.

Jandarma tarafından icra edilen faaliyetlerin tanıtılması amacıyla,
Başmakçı İlçe Jandarma Komutanlığı personeli tarafından, Fatih İlkokulu
ve Şehit Öğretmen Birol İrfan Aşkar İlköğretim Okulu'nda tanıtım etkinliği
gerçekleştirildi. Ekipler etkinlikte jandarma tarafından kullanılan araçlar
ve trafik kuralları hakkında bilgilendirme yaparak ayrıca çocuklara ‘Tim
Jandarma’ isimli çizgi filmi izletti. Evciler İlçe Jandarma Komutanlığı
Gökçek İlkokulunda yaptığı program ile birlikte toplamda 270 öğrenciye
yönelik bilgilendirme ve eğitsel faaliyet gerçekleştirildi. >>İHA

Jandarma KADES uygulamasını tanıttı
Afyonkarahisar’da jandarma ekipleri tarafından 300 vatandaşa Kadın Destek Uygulaması

(KADES) hakkında bilgi verilip, kadınların cep telefonları uygulama yüklendi.
Dinar İlçe Jandarma

Komutanlığı ve Dinar
Sosyal Hizmet

Merkezince
görevlendirilen person-

eller tarafından,
Haydarlı beldesi pazar
yerinde 300 vatandaşa

yönelik KADES bil-
gilendirmesi yapıldı.

Kadınların ve çocuk-
ların maruz kaldığı şid-

det, taciz kötü eylem-
leri engellemek

amacıyla yürütülen
KADES ile ilgili yapılan

bilgilendirme sonrası
görevliler tarafından

kadınların cep telefon-
larına KADES uygula-
ması yüklendi. >>İHA

Kontrolden çıkan otomobil şarampole
girip tepeciğe çarparak durabildi

Afyonkarahisar’da kontrolden çıkarak karşı
şeride geçip ardından girdiği şarampolde

tepeciğe çarpan otomobilin sürücüsü yaralandı.
Kaza, Bolvadin ilçesi girişinde meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, T.K.,
idaresindeki 42 ENK 95 plakalı otomobil sürücüsünün henüz belirlenemeyen
bir nedenden ötürü direksiyon hakimiyetini kaybetmesi sonucu kontrolden
çıktı. Savrulan araç ardından karşı şeride geçip şarampole girip tepeciğe
çarparak durabildi. Kazanın ardından çevredekilerin haber vermesi üzerine
bölgeye 112 Acil servis ve jandarma ekipleri sevk edildi. İhbar üzerine olay yer-
ine gelen ambulans ile yaralanan sürücü hastaneye kaldırıldı. Kazanın ardın-
dan jandarma tarafından inceleme başlatılırken, olay esnasında yolun boş
olması ise yaşanabilecek bir facianın önüne geçti. >>İHA

Afyonkarahisar Tarım ve
Orman İl Müdürlüğü,
düzenlediği ‘Güvenilir
Gıda’ Resim
Yarışması’nda dereceye
giren öğrencilere 
ödüllerine takdim etti
Afyonkarahisar Tarım ve Orman İl Müdürlüğü
farkındalık oluşturmak amacıyla Güvenilir
Gıda’ Resim Yarışması düzenlendi. Nurettin
Karaman İlkokulunda gerçekleştirilen ödül
töreni öncesi öğrencilere ‘Güvenilir Gıda’
konusunda eğitim verdi. Ardından yarışmada
dereceye giren öğrencilere ödülleri takdim
edildi. Törene, Tarım ve Orman İl Müdür
Yardımcısı Ahmet Şevki Gümüş, Okul
Müdürü Ferhat Aydın ve İl Müdürlüğü teknik
personelleri katıldı. >>İHA

Dereceye giren öğrenciler
ödülünü aldı

Toz şeker yüklü tır refüje 
girerek devrildi, 2 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da orta refüje girerek devrilen tırda yaklaşık
25 ton toz şeker çevreye dağıldı. Olayda 2 kişi yaralandı.

Kaza, Emirdağ -Çifteler arasındaki
karayolunda meydana geldi. Edinilen
bilgilere göre, sürücüsünün ismi
henüz belirlenemeyen 42 GP 472
plakalı tır sürücüsünün henüz belir-
lenemeyen bir sebepten ötürü direk-
siyon hakimiyetini kaybetmesi sonu-
cu kontrolden çıktı. Araç ardından
orta refüje girip devrildi. Kazada tırın
dorsesindeki yaklaşık 25 ton toz

şeker çevreye dağıldı. Olayda, çevr-
eye dağılan şekerlerin bir kısmının
paketleri açılarak ziyan oldu. Kazada
yaralanan tır sürücüsü ile yanında
bulunan şahıs çevredekilerin haber
vermesi ile olay yerine gelen ambu-
lanslarla hastaneye kaldırılırken,
durumlarının iyi olduğu bildirildi.
Kazanın ardından jandarma tarafın-
dan inceleme başlatıldı. >>İHA

Uyuşturucu ile yakalanan
3 kişiden biri tutuklandı

Afyonkarahisar’da polis tarafından uyuşturucu
maddeler ile yakalanan 3 kişiden biri çıkarıldığı

mahkeme tarafından tutuklandı.
Olay, Dinar ilçesinde meydana

geldi. Edinilen bilgilere göre, Dinar
İlçe Emniyet Müdürlüğüne bağlı

Narkotik Suçlarla Mücadele Büro
Amirliği ekipleri durumundan şüphe-
lendikleri M.Ö, S.O. ve G.O., isimli 3

şahsı durdurarak üst aramalarını
yaptı. Aramada 8,74 gram eroin,

0,32 gram metamfetamin, 15 adet
sentetik ecza diye adlandırılan

uyuşturucu hap ve 1-2 cm ebat-
larında peçeteye emdirilmiş bonzai

ele geçirildi. Gözaltına alınan şahıs-
lar işlemlerinin ardından adliyeye

sevk edildi. Mahkeme çıkarılan
şahısların ikisi hakkında adli kontrol
kararı uygulanırken, 1’i ise tutukla-
narak cezaevine gönderildi. >>İHA
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“Kolesterolde genetik olarak 
ailevi etkiler görebiliyoruz”

Kardiyoloji doktoruDr. Öğr. Üyesi Okan Er, yüksek kolesterolü
düşürmenin püf noktalarından bahsederek, “Taze sebze ve

meyve ağırlıklı, özellikle zeytin, zeytinyağı tüketimi ön planda
olan katı yağlardan uzak bir diyet öneriyoruz” dedi.

Kolesterolün vücudumuzda oluşturduğu
değişiklikleri gözlemlememiz birçok

hastalığı önlemede önemli rol oynamaktadır.
Yüksek kolesterol erken teşhis edilip tedavi
edilmediği takdirde kalp hastalıkları ve felç gibi
ciddi sağlık sorunlarına sebep olabiliyor  başarılı
hekimlerinden Kardiyoloji Uzmanı Dr. Öğretim
Üyesi Okan Er, kolesterol hakkında önemli açık-
lamalarda bulundu. Kolesterolün damarlarda
tıkanmaya yol açabileceğini ifade eden Dr. Er,
“Kolesterol, kanımızda bulunan ve başta
karaciğer olmak üzere tüm hücreler tarafından
üretilen bir yağ türüdür. Bunun dışında triglis-
erid isminde ikinci bir yağ daha var. Lipit ve kan
yağlarında bozukluklar önemli bir hastalık
grubunu oluşturuyor. Ne yazık ki toplumumuza
bu konuda kafa karıştıracak bilgiler verilmekte.
Kolesterol gerçekten de hücrelerin yapı taşıdır.
Ancak kanımızda yağlı yiyeceklerle ihtiyacın
üzerinde vücuda alınması, vücudun artmış üreti-
mi ve dolaşımındaki bu fazla yağların damar
duvarlarında birikmesi sonucu özellikle belli
gruptaki hastalarımızda kolesterolün yükselmesi
damar yapısının bozulan yerlerinde çökelerek
birikmeye ve bu damarlarda tıkanmaya yol açıy-
or. Bunun için kolesterol konusuna kardiyologlar
olarak çok önem veriyoruz” dedi. Beslenme ve
hastalığın genetikliğinden bahseden Dr. Er,
“Kolesterolü düşürmek için öncelikle hasta-
larımıza (haftanın en az 5 günü, en az 30 dakika

hızlı tempo yürüyüş egzersizi) öneriyoruz.
Akdeniz tipi beslenmeyle, taze sebze ve meyve
ağırlıklı, özellikle zeytin, zeytinyağı tüketimi ön
planda olan katı yağlardan uzak bir diyet öneriy-
oruz. Bazı hastalarımız yağlı yemediklerini ve
kilosunun olmamasına rağmen kolesterolünün
yüksek çıktığını söyleyerek bize geliyor. Genetik
olarak bu tarz ailevi etkiler görebiliyoruz.
Düzenli kan tahlilleri verilerek en az 20 yaşına
gelmiş insanları kan kolesterol düzenlerine bak-
tırmalarını tavsiye ediyoruz” ifadelerini kul-
landı.>>İHA

Ağrıyı sinirsel bir uyarı bozukluğu olarak
tanımlayan Dr. Kaya, ağrı rehabilitasy-
onunun başta kas-iskelet sistemi sorunları

olmak üzere, akut ya da kronik ağrı varlığında, cer-
rahi müdahale gerektirmeyen olgularda, farklı yön-
temleri bir arada kullanarak ağrının giderilmesinin
yanı sıra ağrıya neden olan hastalığın tedavisinin
sağlanması için uygulanan yöntemlerin bütününe
dendiğini aktardı. Bel ve boyun fıtıklarında, spor
travmaları, kas spazmı, yumuşak doku romatiz-
ması, kırık sonrası rehabilitasyonda, tüm eklem
hastalıklarında yaşanan geçmeyen ağrı durumların-
da ağrı rehabilitasyonu uygulandığını ifade eden
Dr. Ulviye Kaya, “Kronik geçmeyen ağrılarda tek
başına fizik tedavi ve ilaç tedavileri yetersiz kalmak-
tadır, bu hastalarda bu tedavilere ilave olarak gir-
işimsel ağrı tedavilerini uygulamak gerekir.” diye
konuştu.

BÜTÜNSEL BIR YÖNTEM
Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon Uzmanı Ulviye
Kaya, ağrı rehabilitasyonun pek çok yöntemi içinde
barındıran bir tedavi şekli olduğunu dile getirerek,
“Ağrı rehabilitasyonu; ağrının yeri ve türüne göre;
fizik tedavi, nöral terapi, kuru iğneleme, proloter-
api, mezoterapi, akupunktur gibi yöntemlerin bir
arada kullanıldığı bütünsel bir yöntemdir.” şeklinde

konuştu. Bu yöntemler hakkında konuşan Kaya, şu
bilgileri paylaştı: “Nöral terapi vücudun belirli böl-
gelerine lokal anestezik madde kullanılarak yapılan
düzenleme (regülasyon) tedavisidir, belli aralıklarla
3-4 seans önerilir. Proloterapi, kas-eklem ağrı ve
zedelenmeleri için kullanılan tamamlayıcı bir tıbbi
tedavi yöntemidir. Tendon hasarları kas hasarları
yırtıklar menisküs zedelenmeleri gibi durumlarda
vücudun yenileme kapasitesini arttırarak, orada bir
reaksiyon oluşturur ve tamir mekanizmalarını devr-
eye sokar. Boyun, sırt ve bel ağrılarının en önemli
nedeni kas spazmıdır, Kuru iğneleme yöntemi ile;
çeşitli uzunluk ve kalınlıktaki ince iğneler spazm
olan kaslara batırılarak spazmın çözülmesi sağlanır.
Mezoterapi yöntemi ise; ağrılı bölgeye uygulanan
küçük iğneler yoluyla ağrıyı kontrol altına alan ve
hastalıkları tedavi eden bir uygulama şeklidir.” Erken
tedavi başarıyı arttırıyorBu yöntemlerin hastanın
genel sağlık durumuna ve ağrının türüne göre seçil-
erek kullanıldığını ve ağrı rehabilitasyonu ile yapılan
bütünsel uygulamalarla tedavinin yüzde 80’lere
varan oranlarda başarılı sonuçlandığını ifade eden Dr.
Ulviye Kaya, “Hastalık ne kadar yeni başlangıçlı ise
tedavi şansı o kadar yüksektir. Bu nedenle geçmeyen
ağrılı rahatsızlıklarda hastaların çok beklemeden dok-
tora görünmesini öneriyoruz.” dedi.>>İHA

Geçmeyen ağrılarda bu
yöntemler devreye giriyor

Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon Uzmanı Dr.
Ulviye Kaya, geçmeyen ağrılı 
rahatsızlıklarda uygulanan ağrı 
rehabilitasyonu hakkında bilgilendirdi.

"E-sigaralar beyin gelişimine zarar verebilir"
Dünya Sağlık Örgütü’nün normal sigaralar kadar zararı olduğunu belirttiği elektronik sigaraların sağlığa olan zararları hakkında

açıklamalarda bulunan Göğüs Hastalıkları Uzmanı Dr. Ayhan Değer, “Elektronik sigara çocuklarda ve genç erişkinlerde 20’li
yaşların başına kadar beyin gelişimine zarar verebilir. Hamilelerde gelişmekte olan fetüsler için toksiktirler” dedi.

Günümüzde genellikle sigarayı bırakma
amaçlı alınan elektronik sigaralar, beyin
gelişiminden inmeye, inmeden kansere

ve kalp krizine kadar birçok hastalığa sebep ola-
biliyor. Dünya Sağlık Örgütü de elektronik sigar-
aların insanlara verdiği zararlardan dolayı
ülkelere “acil önlem” çağrısında bulundu. Medical
Park Antalya Hastane Kompleksi’nden Göğüs
Hastalıkları Uzmanı Dr. Ayhan Değer ise elek-
tronik sigaralar ve zararları hakkında bilgi verdi.

“GENÇLER E-SİGARADAN NORMAL
SİGARAYA GEÇİYOR”

18-22 yaş arasındaki gençlerin elektronik sigara
içtikten sonra normal sigaraya da geçiş yaptık-
larını belirten Göğüs Hastalıkları Uzmanı Dr.
Ayhan Değer, “Çoğunlukla sigara bırakılması
amacıyla kullanılmaya başlanan bu ürünler,
sigara içmeyen özellikle 18-22 yaş arasındaki
genç erişkinler arasında da yaygın bir şekilde kul-
lanılmaya başlanmıştır. Üstelik yapılan çalışmalar
bu kişilerin daha sonra büyük oranda klasik
sigaraya da başladıklarını göstermiştir. Isıtılmış
tütün ürünleri elektronik olarak kontrol edilen bir
ısıtma sistemi ile tütün yakmadan nikotin açığa
çıkaran ürünlerdir” diye konuştu.

“BEYİN GELİŞİMİNE ZARAR VEREBİLİR”
Elektronik sigaraların sağlık üzerindeki etki-
lerinden bahseden Uzm. Dr. Değer, “Elektronik
sigara çocuklarda ve genç erişkinlerde 20’li
yaşların başına kadar beyin gelişimine zarar
verebilir. Hamilelerde gelişmekte olan fetüsler için

toksiktirler. Kardiyovasküler sistemde tansiyon ve
nabız yüksekliğine, kalp krizine, inmelere sebep
olabilir. Solunum sisteminde başta kanserler
olmak üzere solunum kapasitemizi düşüren
birçok hastalığa neden olabilirler” dedi.
“SADECE İÇERİSİNDE BULUNAN AROMALAR

BİLE HASTALIĞA YOL AÇABİLİR”
Elektronik sigaraların içerisinde bulunan aroma-
ların bile hastalığa yol açabileceğinin altını çizen
Uzm. Dr. Değer, “Son zamanlarda Evali
Sendromu olarak adlandırılan akut dönemde
(özellikle ilk 3 ayda) akciğer hasarı oluşturan ve

böylece solunum yetmezliğine neden olan, hatta
sonuçta ölüme yol açabilen bir hastalığa yol
açtıkları gösterilmiştir. Sadece içinde var olan
çeşitli aromalar bile hastalıklara yol açmaktadır-
lar. Dişte çürük, dişeti iltihabı ve farenjite neden
olabilirler. Bağımlılık yaptıkları gösterilmiştir.
İçindeki pillerde meydana gelen patlama ve alev
alma sonucu baş-boyun yaralanmaları, cilt yanık-
ları gibi ek riskler de oluşturabilirler. Isıtılmış tütün
ürünleri de kansere yol açan toksik emisyonlara
maruz bırakır. Klasik sigaralardan daha az zarar-
lı olduğuna dair belirgin bir kanıt yoktur. Bunlar da
bağımlılık yaparlar” şeklinde konuştu.

“KANSEROJEN MADDELER İÇERİYOR”
E-sigaranın içerisinde bulunan kimyasalların kansero-
jen maddeler içerdiğini söyleyen Uzm. Dr. Değer,
“Nikotin konsantrasyonlar büyük oranda farklılık
gösteren elektronik sigaralarda ayrıca propilenglikol,
gliserol, etilenalkol, polietilenglikol, diasetildietile, glikol,
aminotadalofil, rimonabat, cannabibinoid, nitrozaminler,
formoldehit, asetaldeit, keton, civa, tetrametilpirazin,
kurşun, nikel, krom, yapay aromatikler olmak üzere çok
çeşitli kimyasallar vardır. Bunların çoğu toksik etki gös-
terir ve kanserojenlerdir. Sonuç olarak; bu ürünlerin en
az klasik sigaralar kadar zararlı olabilme potansiyelleri
olduğunu söyleyebiliriz” ifadelerini kullandı. >>İHA
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OEDAŞ 260,5 milyon TL tutarında
bakım-onarım çalışması yaptı

Elektrik dağıtım şirketi OEDAŞ, 2023 yılında 260,5 milyon TL tutarında 
bakım-onarım çalışması gerçekleştirdi. Trafolardan hat ve aydınlatmalara uzanan
çalışmalar planlı elektrik kesintilerini bir önceki yıla göre yüzde 12,5 azalttıklarını

söyleyen OEDAŞ Direktörü Muzaffer Yalçın, “Bakım-onarım çalışmalarımız ve akıllı
şebeke yatırımlarımızla bölgemiz için sürdürülebilir değer yaratıyoruz.” dedi. 

Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir, Kütahya ve Uşak’ta
elektrik dağıtım hizmeti sağlayan Osmangazi Elektrik
Dağıtım AŞ (OEDAŞ) hem yatırım hem de bakım

onarım çalışmaları yaparak bölgeye güvenli ve
sürdürülebilir enerji arzı sunmaya devam ediyor. 2017-2022
yılları arasında 7,4 milyar TL ile bölge tarihinin en büyük
elektrik dağıtım hizmetleri yatırımını yapan OEDAŞ, 2023
yılında ise bakım- onarım çalışmaları gerçekleştirerek bölge
genelinde altyapısını daha da güçlendirdi.  OEDAŞ bu kap-

samda 2023 yılında 8 bin 769 km alçak gerilim havai hat, 11
bin 795 km orta gerilim havai hat, 3 bin 12 adet dağıtım
trafosu, 15 bin 352 adet saha dağıtım kutusu, 36 bin 263
adet aydınlatma armatürü ile 1.542 adet DM/İM/KÖK
bakım-onarımını yaptı.

MUZAFFER YALÇIN: “BÖLGEMİZ İÇİN
SÜRDÜRÜLEBİLİR DEĞER YARATIYORUZ”

OEDAŞ Direktörü Muzaffer Yalçın, 2023 yılında 260 milyon
507 bin TL tutarında bakım-onarım çalışması yaptıklarını
söyledi. Bakım yaptıkları hat uzunluğunu bir önceki yıla
göre yüzde 30 artırdıklarını belirten Yalçın şöyle devam etti;
“OEDAŞ olarak önceliğimiz hizmet verdiğimiz bölgede hay-
atına dokunduğumuz yaklaşık 3 milyon kişiye güvenli ve
sürdürülebilir enerji arzı sağlamak. Bu nedenle planlarımız
doğrultusunda yatırımlar yapıyor, bakım-onarım çalışmaları
gerçekleştiriyoruz. 2017-2022 yılları arasında gerçek-
leştirdiğimiz büyük yatırımların ardından, 2023 yılında
bakım onarım çalışmalarına ağırlık verdik. Yaklaşık 50 bin
kilometrekarelik bir alana yayılan beş şehrimizin her böl-
gesinde toplam 1.200’ü aşkın çalışanımızla hizmet verdik.
Bunun neticesinde planlı elektrik kesintilerini bir önceki yıla
göre yüzde 12,5 azalttık. 2023 yılının son çeyreğinde
ülkemizde bir ilke imza atarak devreye aldığımız seyir halin-
deki araçtan elektrik direklerindeki arızaları tespit eden sis-
temimiz ile birlikte planlı kesintileri daha da azaltacağız.
Bundan sonra da bakım-onarım çalışmalarımız ve akıllı
şebeke yatırımlarımızla sürdürülebilir değer yaratarak böl-
gemize katkı sunmaya devam edeceğiz.” >>BETÜL SERT

Diyabet hastalığına dikkat!
PARKHAYAT Afyonkarahisar Hastanesi

Dahiliye Uzmanı Dr. Zeki Arslan'dan diyabet
hastalığı hakkında önemli bilgiler verdi.

Diyabetin, vücudun karbonhidrat, yağ ve
proteinleri etkili bir şekilde işleyemediği,
sürekli tedavi gerektiren ve bedeni
tamamını ilgilendiren bir metabolizma
bozukluğu olduğunu ifade eden Dr. Zeki
Arslan, diyabetin temelini insülin eksik-
liği ya da insülin etkisindeki kusurların
oluşturduğunu belirtti. Tüm karbon-
hidratlı yiyeceklerin kanda glikoza
(şekere) bölündüğünü ifade eden Dr.
Arslan, insülinin glikozun hücrelere
girmesine yardımcı olduğunu vurguladı.
İnsülin üretimindeki eksiklik veya etkisiz
kullanımının, yüksek glikoz seviyelerine
yol açarak vücutta uzun vadede hasara
neden olduğunu açıkladı. En sık görülen
diyabet türlerini Tip 1, Tip 2 ve
Gestasyonel Diyabet olarak sıralayan Dr.
Arslan, dördüncü türün ise diğer sebe-
plere bağlı olarak ortaya çıkabildiğini
ifade etti. Ağız kuruluğu, sık susama,
geceleyin artan idrara çıkma, yorgunluk,
kilo kaybı, yaraların geç iyileşmesi, artan
açlık hissi ve bulanık görme gibi şikayet-
lerin diyabetin önemli etki ve belirtileri
arasında olduğundu söyledi.

TÜRKİYE’DE DİYABET HASTALIĞI
GÖRÜLME SIKLIĞI ARTIYOR

Dr. Zeki Arslan, Türkiye'deki diyabet
oranlarının artışına dikkat çekerek, TUR-

DEP-I ve TURDEP-II çalışmalarının veri-
lerini paylaştı. 1998'de yüzde 7,2 olan
diyabet oranının, 2010'da yüzde 13,7'ye
yükseldiğini ve 12 yıl içinde yüzde 80
artış gösterdiğini ifade etti. Gelişmiş
ülkelerde diyabet bilincinin artması ve
sağlıklı yaşam koşullarının benimsen-
mesi ile artış hızının yavaşladığını ancak
Türkiye'de hızla artmaya devam ettiğini
belirtti. Diyabetin tedavisinde sağlıklı
beslenme ve uygun egzersiz programının
önemine vurgu yapan Dr. Arslan, Tip 2
Diyabetli hastalara ağızdan alınan ilaçlar
ve/veya insülin tedavisi uygulanabile-
ceğini belirtti. Tedavinin bireysel
olduğunu ifade eden Dr. Arslan, her has-
tanın sağlık durumuna göre farklı tedavi
planlarına ihtiyaç duyabileceğini söyledi.
Afyonkarahisar halkına sağlıklı yaşam
alışkanlıklarını ve düzenli sağlık kontrol-
lerini öneren Dr. Zeki Arslan, diyabetin
toplum sağlığı açısından ciddi bir prob-
lem olduğunu ve bilinçli önlemler alın-
ması gerektiğini belirtti. 
>>AYŞEGÜL CENGİZ

DEAŞ ile bağlantılı olduğu için yurda
giriş yasağı bulunan şahıs yakalandı

Afyonkarahisar’da, DEAŞ terör örgütü ile bağlantılı olduğu 
gerekçesiyle hakkında yurda giriş yasağı bulunan şahıs yakalandı.
Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü
İstihbarat Şube Müdürlüğü ve Terörle
Mücadele Şube Müdürlüğü ortak yürütülen
çalışmalarda; geçmiş dönemde DEAŞ
terör örgütü ile iltisaklı olduğu gerekçesiyle
hakkında genel güvenlik nedeniyle yurda
giriş yasağı bulunan yabancı uyruklu G.M.
isimli şahıs yakalandı. Göçmen
Kaçakçılığıyla Mücadele ve Hudut Kapıları
Şube Müdürlüğü ekiplerince şahsın sınır
dışı edilmesi için gerekli işlemlerinin yapıla-
cağı kaydedildi. >>İHA

Binlerce adet boş ve dolu makaron 
ile elektronik sigara yakalandı

Afyonkarahisar'da polis tarafından bir iş yerinde
yapılan aramada; binlerce adet boş ve dolu
makaron ile elektronik sigara ele geçirildi.

Kaçakçılık ve Organize Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğü ekipleri
çalışmalarını sürdürüyor. Ekipler
tarafından bir iş yerinde yapılan
baskın sonrası yapılan aramada, 8
bin adet boş makaron, 3 bin 600 adet

içi doldurulmuş makaron, 18 adet
elektronik sigara, 25 adet elektronik
sigara likiti, 8 kilogram nargile tütünü,
11 kilogram kıyılmış tütün ele geçiril-
di. M.F.C. isimli şahsa gerekli cezai
işlem uygulandığı bildirildi. >>İHA

7 yıl 6 ay hapis cezası bulunan FETÖ üyesi yakalandı
Afyonkarahisar’da FETÖ/PYD silahlı terör örgütüne üye olma suçundan 7

yıl 6 ay hapis cezası bulunan şahıs yakalanarak cezaevine gönderildi.
Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğü çalışmalarını
sürdürüyor. İstihbarat Şube Müdürlüğü ve Terörle Mücadele
Şube Müdürlüğünün ortak yürüttüğü çalışmalarda;
FETÖ/PDY silahlı terör örgütüne üye olma suçundan 7 yıl 6
ay hapis cezası bulunan şahıs takibe alındı. Şahsın
FETÖ/PDY terör örgütü içerisinde sözde A Mütevelli
yapılanmasında yer alan O.A. isimli şahıs olduğu belirlendi.
Kısa sürede yakalanan şahıs cezaevine gönderildi. >>İHA
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Kacır: “Alper Gezeravcı’yı Uluslararası Uzay İstasyonu’na 
bilimsel deneyler yapmak üzere yolcu edeceğiz“

Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih Kacır, Türkiye’nin bilim, teknoloji ve uzay çalışmalarında birçok
ilke imza attığını belirterek bu doğrultuda, insanlı uzay misyonunu gerçekleştirmek üzere Alper Gezeravcı'yı

Uluslararası Uzay İstasyonu'na (ISS) bilimsel deneyler yapmak üzere yolcu edeceklerini belirtti.

Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih Kacır, Milli
Uzay Programı kapsamında ilk Türk astronotun
uzaya gönderilecek olması dolayısıyla geldiği
ABD'de, Güney Türk Amerikan Ticaret Odasına
bağlı iş insanlarıyla buluştu. Bakan KAcır,
TEKNOFEST’ten uydu çalışmalarına, savunma
sanayisinden Togg’a kadar pek çok alandaki çalış-
maları anlattı. Türkiye’nin bilim, teknoloji ve uzay
çalışmalarında birçok ilke imza attığını dile getiren
Kacır, ilk kez Türkiye olarak, insanlı uzay misyonunu
gerçekleştirmek üzere Alper Gezeravcı'yı
Uluslararası Uzay İstasyonu'na (ISS) bilimsel
deneyler yapmak üzere yolcu edeceklerini belirtti.
Söz konusu görev için 2 astronot seçtiklerini hatırla-
tan Kacır, “İkinci astronotumuz Tuva Cihangir
Atasever de bu görevi icra etmeye hazırdı. O da
birkaç ay içerisinde yapılacak yörünge altı uçuşa
hazırlanıyor. Türkiye'nin ilk 2 astronotundan birinin
Türk Hava Kuvvetleri pilotu diğerinin bir ROKETSAN
mühendisi olması bizim Milli Teknoloji Hamlesi'nin
bir özeti gibi oldu” diye konuştu. Milli Teknoloji
Hamlesi’nin Türkiye'nin bir anlamda kritik teknolojil-
erde tam bağımsızlığını elde etme, katma değerli
üretime geçiş, rekabetçi şekilde yüksek teknoloji
ürünlerini dünyaya ihraç edebilme süreci olduğunu
anlatan Kacır, 22 yıllık dönemde Türkiye'de AR-GE
ve inovasyon ekosistemindeki gelişime dikkati çekti.
Türkiye’nin hem bölgesinin hem de dünyanın önem-
li üretim üslerinden olduğunu dile getiren Kacır, kritik
teknolojilerde tam bağımsızlığı tahkim etmeyi, katma
değerli üretimi gerçekleştirmeyi, yüksek teknoloji
ihracatını artırmayı ve beşeri sermayenin niteliğini
yükseltmeyi amaçladıklarını söyledi. Bakan Kacır,
Türk firmalarının savunma sanayisi ihracatına da
değinerek, bu alanda toplam ihracatta 21 yılda 250
milyon dolardan 5,5 milyar dolara gelindiğini, savun-
ma ve havacılık alanındaki cironun da 1 milyar dolar-
dan 12 milyar dolara yükseldiğini bildirdi. Savunma
sanayisi alanında yürütülen proje sayısının söz
konusu dönemde 62’den 850’ye, değerin ise 5,5 mil-
yar dolardan 90 milyar doların üzerine çıktığını dile
getiren Kacır, sanayi ve teknolojinin bütün alanların-
da benzer bir başarı hikayesi ortaya çıkarabilmeyi
hedeflediklerini anlattı. Bakan Kacır, uzay yolculuğu
için büyük bir heyecan ve coşku oluştuğunu ve
insanların ‘Türkiye'nin kendi roketiyle uzaya gitme
beklentisinin’ kendisini mutlu ettiğini belirterek,
“Yürüttüğümüz uzay projelerinin Türkiye'ye ve

ekonomimize katkısı ne olur diye düşünüyoruz.
Savunma sanayimizde gelişmiş sistemlerin tamamı
uzay ve uydu tabanlı çalışan sistemler. Dolayısıyla
bizim bölgesel konumlama ve zamanlama sistemi
oluşturmamız savuma sanayi açısından kritik ola-
cak. Ayrıca uzaya bağımsız erişim ve uzay limanı
kurma projemizi ilan ettik. Geliştirdiğimiz roket sis-
temleriyle uzaya bağımsız erişim iddiasını da taşıy-
oruz. Dünyada bu zamana kadar 42 ülke uzaya
vatandaşını göndermiş. Bugünkünden çok daha
büyük maliyetlere katlanarak bu misyonları icra
etmişler. Türk bilim insanlarının en ileri düzeyde
çalışma yapmasının önünü açma hedefini taşıyoruz”
ifadelerini kullandı. Bakan Kacır, Ay Programı kap-
samındaki çalışmalara da değinerek, bu alanda hib-
rit yakıtlı roket motoru teknolojisini kullanmak, bu
teknolojiye uzayda tarihçe kazandırmak ve uzayda
sayısı artan uyduların yörüngeler arası transferlerini
yapacak uzay araçlarını geliştirmek ve bu alanda
rekabet gücüne sahip olmak istediklerini bildirdi.
Kacır, “Biz, diğerlerinden daha önce hibrit yakıtlı
roket motor teknolojisini başarabilirsek şu anda 600
milyar dolara gelmiş, yakında 1 trilyon dolara
erişmesi öngörülen uzay ekonomisinden daha fazla
pay alabiliriz” diye konuştu. Uzay projelerini,
Ankara'da, Türk Havacılık ve Uzay Sanayiinin
(TUSAŞ) Uzay Sistemleri Entegrasyon ve Test
Merkezi'nde (USET) geliştirdiklerini anlatan Bakan
Kacır, burada uzay ortamının simule edilebildiğini,
böylece yurt dışına minimum seviyede bağımlılıkla
çalıştıklarını ifade etti. Kacır, endüstriyi hızlı bir şek-

ilde dönüştürmek istediklerini vurgulayarak,
"Halihazırda Türkiye'de 10 bin çalışana düşen
endüstriyel robot sayısı henüz 40'larda. Bu dünyada
ortalamasının henüz gerisinde. Biz bu alanda hem
endüstrinin dönüşümünü hızlandıracağız hem de
kendi endüstriyel robot markamızı ortaya çıkarta-
cağız" dedi.

“ÇİP MESELESİNİ ÖNEMSİYORUZ”
Türkiye’ye küresel yatırımlar çekmek çaba göstere-
ceklerini bildiren Kacır, "Çip meselesini önemsiy-
oruz. TÜBİTAK, yaptığı işbirliğiyle, 65 nanometre çip
üretim tesisi kurmaya hazırlanıyor. Bu tesisle savun-
manın haricinde sensör, beyaz eşya gibi sivil tarafta
da iş yapmaya başlayacağız. Bu yatırıma gerekli
tüm destek ve teşvikleri vermeye hazırız. Veri
merkezi yatırımları da önümüzdeki dönemde
hızlanacak. Hiper ölçekli veri merkezlerini Türkiye’ye
kazandırmayı amaçlıyoruz. Elektrikli araçlarda ulus-
lararası yatırımları Türkiye'ye çekmek istiyoruz.
Start-uplara da destek vermeye devam edeceğiz.
Türkiye Tech Visa'yı yakın zamanda hayata geçire-
ceğiz. Böylece ülkemizi teknoloji alanında yetenek
sahibi bireyler için bir adres haline getireceğiz" diye
konuştu. TEKNOFEST’lerin teknoloji girişim fabrikası-
na dönüştüğünü de belirten Kacır, festival 10 yıl daha
devam ederse, Türkiye’nin açık ara dünyada teknoloji
girişiminin doğduğu ülke olacağını ifade etti. Toplantıya,
Türkiye'nin en genç milletvekili olan AK Parti Milletvekili
Zehranur Aydemir, Bakan Yardımcısı Ahmet Yozgatlıgil,
TUA Başkanı Yusuf Kıraç, ve Türkiye'nin uzay yolcusu
Tuva Cihangir Atasever de katıldı. >>İHA

Erdoğan: “Emin ve
kararlı adımlarla
geleceğe yürüyoruz”
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,”
2023 yılı rakamlarına göre Türk Hava
Yolları ülkemiz ekonomisine 56 milyar
dolarlık katkı yapmış yaklaşık 16 milyar
dolarlık hizmet ihracatıyla bu alandaki
liderliğini perçinlemiştir” dedi.
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Türk Hava Yolları
(THY) Yönetim Zirvesi için video mesaj yayımladı.Erdoğan
açıklamasında, “Milli bayrak taşıyıcımızın kıymetli yöneticileri,
sevgili Türk Hava Yolları ailesi, değerli katılımcılar, sizleri en
kalbi duygularımla, hürmetle, muhabbetle selamlıyorum.
Türk Hava Yolları Yönetim Zirvesinin başarılı geçmesini,
durumumuz için hayırlara vesile olmasını temenni ediyorum.
Milletçe göğsümüzü kabartan başarılarla dolu bir yılı tamam-
layıp daha büyük hedeflerle başladığınız 2024 yılında
videomesaj yoluyla da olsa sizlerle beraber olmaktan büyük
memnuniyet duyuyorum. Türkiye Yüzyılı vizyonumuz doğrul-
tusunda emin ve kararlı adımlarla geleceğe yürüyoruz”
dedi.THY ülke ekonomisine 56 milyar dolarlık katkı
sağladıHavacılık alanında ülkenin başarı çıtasının giderek
yükselmekte olduğunu kaydeden Cumhurbaşkanı
Erdoğan,” Türkiye'nin en değerli markası vasfına sahip
olmanın yanı sıra dünyanın en fazla ülkesine de uçan hava
yolu olan Türk Hava Yolları ülkemiz ekonomisine katkılarıyla
da söz ettirmektedir. 2023 yılı rakamlarına göre Türk Hava
Yolları ülkemiz ekonomisine 56 milyar dolarlık katkı yapmış
yaklaşık 16 milyar dolarlık hizmet ihracatıyla bu alandaki lid-
erliğini perçinlemiştir. Dünya turizminin parlayan yıldızı,
Antalya’nın da Türk Hava Yolları'nın güçlü kanatlarından
payını alması bizleri memnun etmektedir” değerlendirmesini
yaptı.

"350 UÇAKLIK SIPARIŞ GELECEK 
VIZYONUNUN ANLAMLI BIR YANSIMASI"

Türk Hava Yolları özelinde elde edilen tüm bu başarıları
takdirle karşıladığını ifade eden Cumhurbaşkanı Erdoğan,
THY çalışanlarını tebrik etti. Erdoğan,” Geçtiğimiz yılın son
haftalarında duyurulan 350 uçaklık siparişinizi, gelecek vizy-
onumuzun anlamlı bir yansıması olarak değerlendiriyorum.
Bu düşüncelerle; bayrağımızı göklerde daha yükseklerde
dalgalandırmak için çalışan Türk Hava Yolları ailesini bir kez
daha saygıyla selamlıyorum. Semalarınız açık olsun diyo-
rum” diye konuştu.>>İHA

Bakan Şimşek: “Vergi gelirlerinin
tahakkuk tahsilat oranı 2023’te
yüzde 92,7’ye yükseldi”

Bakan Şimşek, sosyal medya hesabından yaptığı pay-
laşımda, “2022 yılında yüzde 89,5 olan vergi gelirlerinin
tahakkuk tahsilat oranı 2023’te 3,2 puan artarak yüzde
92,7’ye yükseldi. Tahsilat çalışmalarımız kapsamında vergi
ödemelerinin önemi ve zamanında yapılmamasının hukuki
sonuçları hakkında borçlular bire bir bilgilendirildi. Borçlarını
ödemekte zorlananlara yasal çerçevede taksitlendirme
yapıldı. Yürüttüğümüz çalışmalarımız sonucunda 2023 yılı
bütçesinde öngördüğümüzden daha iyi bir gelir performan-
sı gerçekleşti” ifadelerini kullandı.>>İHA

Hazine ve Maliye
Bakanı Mehmet Şimşek,
vergi gelirlerinde tahsi-
lat performansını
iyileştirdiklerini
belirterek, “2022 yılında
yüzde 89,5 olan vergi
gelirlerinin tahakkuk
tahsilat oranı 2023’te 3,2
puan artarak yüzde
92,7’ye yükseldi” dedi.

Afyon’un meseleleri bizim meselemiz
MHP MYK Üyesi ve Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, şehrin meselelerinin kendi meseleleri
olduğunu söyleyerek, “Afyonkarahisar 31 Mart'ta inşallah yeni bir değişimin içerisinde olacak” dedi.

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) MYK Üyesi ve
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, İl
Başkan Ahmet Kahveci, Belediyelerden

Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Doğan Şimşek, Merkez
İlçe Başkanı İbrahim Danaoğlu, Afyonkarahisar
Belediye Başkan Adayı Sezer Küçükkurt seçim çalış-
maları çerçevesinde Afyonkarahisar Organize Sanayi
Bölgesi (OSB) Yönetim Kurulu Başkanı Bekir Yeşilay,
OSB Başkanvekili ve Afyonkarahisar Ticaret Borsası
Başkanı Mehmet Mühsürler’i ziyaret ederek, istişarel-
erde bulundu.

TAYTAK: AFYONKARAHİSAR 31
MART'TA İNŞALLAH YENİ BİR DEĞİŞİMİN

İÇERİSİNDE OLACAK
MHP MYK Üyesi ve Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet
Taytak, “Burada yıllar içerisinde sadece Afyonkarahisar
için emek veren, çalışan, üreten ve zaman zaman da
pek çok sıkıntıyla karşı karşıya gelmiş iki büyüğümüzle
beraberiz. Her şeye rağmen, bürokratik sıkıntıya rağ-
men durmadılar. Organize Sanayi Bölgesi ile ilgili Bekir
Bey çok ciddi emek hizmetler verdi. Mehmet Mühsürler
Bey yine Ticaret Borsası olarak uzun yıllardır
Afyonkarahisar'a hizmet veriyorlar. Biz iki kanat önder-
imizden, iki büyüğümüzden, iki sanayicimizden, iş
adamımızdan destek istemeye, onlarla adayımızı pay-
laşmaya geldik. Afyonkarahisar 31 Mart'ta inşallah yeni
bir değişimin içerisinde olacak. Daha adaletli, daha
liyakatli insanlarla belediye başkanımızın öncülüğünde
yapılabilecek her tür hizmeti teker teker yerine getirmek
amacı içerisindeyiz. Üreten belediyecilik anlayışı
içerisindeyiz. Burada belediye başkanımız yanında, il
başkanımız yanında büyüklerimize söz veriyoruz.
Hangi meselemiz varsa bizim meselemiz olacak diyo-
rum. Hepinize saygılar sunuyorum.” dedi. 

KÜÇÜKKURT: YAŞANAN SIKINTILARI ÇÖZMEK
İÇİN ELİMİZDEN GELENİN FAZLASINI

YAPACAĞIMIZA SÖZÜNÜ VERİYORUM
Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı Sezer
Küçükkurt, “Afyonkarahisar Organize Sanayi
Bölgemizde sanayicilerimizin temsilcisi, sivil toplum
kuruluşlarının öncüsü değerli abilerimizle birlikteyiz.
Mehmet Mühsürler abimiz ve Bekir Yeşilay abimiz
Afyonkarahisar'da iş dünyasının önemli köşe taşlarıdır.
Bugün Afyonkarahisar Organize Sanayi Bölgesi'ndeki
sıkıntıları, sorunları bir kez daha kendilerinden dinledik.

Malumumuz olan, bildiğimiz çözümü için çaba sarf etm-
eye söz verdiğimiz sıkıntılarla ilgili kendilerinden çok
daha detaylı bilgiler aldık. Ben misafirperverlikleri
için kendilerine teşekkür ediyorum. Yaşanan sıkın-
tıları çözmek için elimizden gelenin fazlasını
yapacağımızın sözünü vermek istiyorum.” ifadelerini
kullandı.

YEŞİLAY: ÇIKTIĞINIZ YOLDA
BAŞARILAR DİLİYORUZ

Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı
Bekir Yeşilay, “Öncelikle sayın vekilim, il başkanım,
yönetim kurulu üyelerimiz, belediye başkan
adayımız, hepiniz Organize Sanayi Bölgemize hoş
geldiniz, şeref verdiniz. Seçim dönemine girdiğiniz
bu dönemde bize de zaman ayırdığınız için hem
sanayicimiz adına, hem yönetim adına, hem şahsım
adına teşekkür ediyorum. Seçim dönemi ilk startı
öyle tahmin ediyorum MHP verdi. Bize de bu seçim
sürecinde ilk gelen sorunlarımızı dinlemek için sayın
vekilimle, il başkanımızla, belediye başkan adayımı-
zla ilk gelen siyasiler siz oluyorsunuz. Bu ilginizden,
bu alakanızdan dolayı hem sanayicimiz adına, hem
de şahsım yönetim adına teşekkür ediyorum. Çık-
tığınız yolda başarılar diliyoruz. Sorunlarımızı dinle-
diniz, anlattık. Genel sorunlarımız var, bir de siyasi-
lerimizin çözebileceği sorunlar var. Bununla
ilgileneceğinize inanıyoruz. Şimdiden teşekkür ediy-
orum, başarılar diliyorum.” dedi.

MÜHSÜRLER: SİYASİLERDE DÜĞMEYE İLK
BASAN MİLLİYETÇİ HAREKET PARTİSİ OLDU

Afyonkarahisar Ticaret Borsası Başkanı Mehmet

Mühsürler , “Yerel seçim sürecinde ilk düğmeye
basan Milliyetçi Hareket Partisi oldu. Milliyetçi
Hareket Partisi Milletvekilimiz Sayın Mehmet Bey,
belediye başkan adayımız, il başkanımız, ilçe
başkanımız, yönetim kurulu arkadaşlarla beraber
geldiler. Afyonkarahisar Ticaret Borsası ile ilgili
sorunlarımızı dile getirdik. Emirdağ'a da 32.500 ton-
luk lisans depo ihalesini yaptık. Sayın vekilimizle de
sıkıntılarımızı dile getirdik. Bankayla ilgili sıkın-
tılarımız olursa, sayın vekilimize söyledik. Bunu sayın
genel müdürümüze arz edip, ivedilikle bu yıl inşallah
depomuzda halkımıza hizmete açacağız. Geldikleri
için çok teşekkür ediyorum, başarılarını temenni ediy-
orum.” diye konuştu. >>FAHRİYE ÇIRACI
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Afyonkarahisar'da Korfbol
Müsabakaları Sona Erdi
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü tarafından düzenlenen Okul Sporları faaliyetleri kapsamında

Korfbol Gençler ve Yıldızlar Müsabakaları Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor Salonunda tamamlandı.

Gençler kategorisinde Yavuzoğlu Anadolu
Lisesi birinci, Spor Lisesi ikinci, Recep
Tayyip Erdoğan Anadolu Lisesi üçüncü,

Özel ARAL MTAL dördüncü oldu. Yıldızlar kate-
gorisinde ise Yavuzoğlu Ortaokulu birinci, Mareşal
Fevzi Çakmak Ortaokulu ikinci, Yeşilyurt Ortaokulu
üçüncü, Maver Kemal Aksoy Ortaokulu dördüncü
oldu. Müsabakaların tamamlanmasının ardından
dereceye giren sporculara madalya ve kupaları
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu ve Spor Hizmetleri Müdürü
Yılmaz Erşen tarafından verildi.

KASAPOĞLU: "GENÇLERİMİZ 
SPOR YAPMAYA DEVAM ETSİN"

Ödül törende konuşan Afyonkarahisar Gençlik ve
Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, "Okul
Sporları faaliyetlerimiz kapsamında düzenlediğimiz
korfbol müsabakaları sona erdi. Gençlerimiz bu
müsabakalarda büyük bir mücadele sergilediler.
Dereceye giren sporcularımızı ve takımlarımızı
tebrik ediyorum. Tüm sporcularımıza başarılar diler-
im. Gençlerimiz spor yapmaya devam etsin, sağlık-
lı bir yaşam sürsünler" dedi. Kasapoğlu, korfbolun
hem kadınlar hem de erkeklerin birlikte oynaya-
bildiği bir spor branşı olduğunu belirterek, "Bu
branşın ilimizde daha da yaygınlaşması için çalış-
malarımız devam ediyor. Afyonkarahisar'da korfbo-
la ilginin artmasından dolayı memnunuz" ifadelerini
kullandı. >>AYŞEGÜL CENGİZ

Milli Eğitimden
öğrencilere

moral kahvaltısı
Kamil Miras Anadolu Lisesi

12. Sınıf Öğrencilerine
yönelik üniversiteye 

hazırlık kampı kapsamında
moral kahvaltısı düzenledi.

Kahvaltıya, Milli Eğitim Müdür Yardımcısı
Musa Dinçgez, Milli Eğitim Şube Müdürleri
Hayati Duman ve Mustafa Günay ile Kamil
Miras Anadolu Lisesi ve Süleyman Demirel
Fen Lisesi idarecileri, öğretmenleri, okul aile
birliği üyeleri ve 12. sınıf öğrenciler katıldı.
Müdür Yardımcısı Dinçgez, İki okul öğrenci-
lerinin bir araya geldiği moral kahvaltı pro-
gramını düzenleyen idareci, öğretmen ve
okul aile birliği üyelerine teşekkür etti..
>>BETÜL SERT

Kasapoğlu, özel sporcuların
çalışmalarını yakından izledi

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, Mutlu
Çarşamba projesi kapsamında özel sporcuların antrenmanlarını takip etmek

üzere Afyonkarahisar Gençlik Merkezi Spor Salonu'na ziyarette bulundu.
Spor Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen ile birlikte, özel sporcuların çalış-

malarını yakından izleyen Kasapoğlu, sporculara destek vermek ve onları
teşvik etmek amacıyla bu ziyareti gerçekleştirdi.Kasapoğlu, antrenmanlar-
dan sonra yaptığı açıklamada, Mutlu Çarşamba projesinin engelli sporcu-
ların spor yapma ve yeteneklerini geliştirme fırsatı bulmalarını hedeflediğini
belirtti. Özel sporcuların antrenmanlarını izlemekten büyük mutluluk duy-
duğunu dile getiren Kasapoğlu, sporun yaşam kalitesini artıran bir etkinlik
olduğunu vurguladı. Ayrıca, Gençlik Merkezi Spor Salonu'nun özel sporcu-
lara uygun bir ortam sağladığını ve bu alanda önemli çalışmalara imza attık-
larını ifade etti. >>YILDIZ YARIKKAYA

İş dünyasından Çelikten’e ziyaret
Şuhut Organize Sanayi Bölgesi’nin Eski Müdürü Erol Ünsoy, Biochem fir-
masından Osman Nuri Sermet ile Coşkun Tekin, Afyonkarahisar Ticaret
ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Mustafa Ali Çelikten’i ziyaret etti.
Ziyarette tarım ve hayvancılıkta son teknolojiler üzerine görüş alışver-
işinde bulunuldu. ATSO Meclis Başkanı Mustafa Ali Çelikten, ziyaret
dolayısıyla teşekkür etti. >>FAHRİYE ÇIRACI
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Taytak, “Afyonkarahisar'da 
3 hilali dalgalandıracağız”
Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi Ve Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, İl Başkanı Ahmet Kahveci,

Merkez İlçe Başkanı İbrahim Danaoğlu Ve MHP Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı Sezer Küçükkurt,
Afyonkarahisar Ülkü Ocakları Eğitim ve Kültür Vakfı İl Başkanı Oğuz Kağan Diler’i, Ziyaret Ettiler.

Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi ve Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet
Taytak, “Geçen dönem 2019 seçimlerinde Ankara, İstanbul, Adana, Mersin, Antalya
gibi iller zillet İttifakı'nın destekleyen HDP'nin, İYİ Parti'nin, diğer siyasi partilerin

CHP'nin ortaklaşa kazandıkları yerler vardı. Şimdi bu dönemde onların da önünde olan, zil-
lette bulunan ve vatandaşlarımızın hiç de memnun olmadığı yönetim biçimlerinden dolayı da
ve Türkiye'nin geleceğini de düşünerek kazanmak istiyoruz. Oralarda Cumhur İttifak ruhuy-
la kazanmayı düşünüyoruz ve çalışıyoruz. İlimizde de Milliyetçi Hareket Partisi olarak hep-
inizin tanıdığı çok kıymetli bir kardeşimiz gazeteci ama mesleği ailesi Afyonkahisar'da köklü
bir ailenin insanı çok değerli bir yol arkadaşımız Sezer Küçükkurt Belediye Başkan adayımız
arkadaşlar. Afyonkarahisar'da 3 hilali dalgalandıracağız inşallah”

KÜÇÜKKURT, “BU DAVANIN İÇİNDE 
BULUNMAKTAN ONUR DUYUYORUM”

Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı Sezer Küçükkurt, “Ben de
gençlik yıllarımda, lise yıllarımda sizler gibi ülkü ocaklarında yolu geçmiş, oradan feyiz almış
kardeşlerimizden bir tanesiyim. Ama kader çizgimiz bizi basın mesleğine yönlendirdiğinden
dolayı biz davaya olan hizmetimizi gönlümüzden geçen içimizde yanan ateşi basın yoluyla
hizmet amacıyla kullanmak mecburiyetinde kaldık. Ama aradan geçen süre zarfında
davamıza Milliyetçi Hareket Partisi'ne ülkücülüğe elimizden geldiğince hizmet etmeye
çalıştık. Bu süreç zarfında Sayın Milletvekilimiz ve Sayın İl Başkanımız başta olmak üzere
teşkilatımız ve Milliyetçi Hareket Partimiz bize güven duyarak Afyonkarahisar Belediye
Başkan adayı olarak göreve davet ettiler. Bu onur bizim için hayatımızda takabileceğimiz en
büyük madalyalardan bir tanesidir. Bugün Ülkü Camii'nin Milliyetçi Hareket Partisi'nin
içerisinde bu görevde bulunmaktan dolayı büyük onur ve mutluluk duyuyorum.”

“AFYON'DA ÜÇ HİLALİ DALGALANDIRACAĞIZ”
Ülkü Ocakları Başkanı Oğuz Kağan Diler, “Ülkü Ocakları biliyorsunuz Merhum

Başbuğumuzun bize iki emanetinden biri olan biri Milliyetçi Hareket Partisi, birisi de Ülkü
Ocakları'dır. Üniversite içerisinde, orta öğretim içerisinde sürekli çalışmalarımızı sürdürüy-
oruz. Sayın Milletvekilimiz Kıymetli ağabeyimizin Mehmet Taytak Bey’de her zaman yanımız-
dadır. Desteğini söylememize gerek yok. Her zaman biliyorsunuz. Kendisi de Ocak kökenli,
Ocak çıkışlı bir vekilimiz, bir ağabeyimizdir. Onun dışında Cenabı Allah çıkmış olduğumuz bir
yolda muvaffak eylesin inşallah. Afyon'da Afyon'un belediyesine üç hilali dalgalandırmak
nasip etsin inşallah.“ Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi Ve Afyonkarahisar Milletvekili
Mehmet Taytak, İl Başkanı Ahmet Kahveci, Merkez İlçe Başkanı İbrahim Danaoğlu Ve MHP
Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı Sezer Küçükkurt, daha sonra MÜSİAD
Afyonkarahisar Şube Başkanı Ercan İşlek'i ziyaret etti.  MÜSİAD Afyonkarahisar Şube
Başkanı Ercan İşlek, “Sayın vekilimize, il başkanımıza, ilçe başkanımıza ve MHP Belediye
Başkan Adayımıza, Afyon MÜSİAD’ı ziyaretlerinden dolayı teşekkür ediyoruz. Bizler siyase-
tle iş adamlarının her zaman birlikte birlik ve beraberlik içerisinde dayanışma içerisinde
olmalarını savunmaktayız. Başkan adayımıza da tekrar hayırlı olsun diyoruz.” dedi.
>>YILDIZ YARIKKAYA

Türk Eğitim Sen eğitim öğretim 
yılının 1. yarıyılını değerlendirdi

Türk Eğitim Sen Afyonkarahisar Şube Başkanı Muhtar Demirci düzenlediği
basın toplantısında 2023/2024 Eğitim öğretim yılının 1. yarıyılını değerlendirdi. 
Eğitim çalışanları açısından çok olumlu bir yarıyıl
olmadığını söyleyerek sözlerine başlayan Başkan
Demirci, “Milli Eğitim Bakanlığının sene başından
itibaren “Ben yaptım, oldu!” anlayışıyla anlık aldığı
kararlar; takip edilen bir yıllık çalışma programının
olmadığı anlamına gelmektedir. Sayın Bakan, görev
aldığı günden itibaren yok mülakat yapacağız, yok
öğretmenlere önlük giydireceğiz gibi sığ ve suni gün-
demlerle eğitim çalışanlarını oyalarken,  seçmeli der-
sler üzerinden de eğitim ortamının işleyişini bozan
hamleler yapmıştır. Yeni açıklanan görevde yükselme
sınavı mülakatlarında, yazılı sınavla eşit mülakat puanı
verilmesi teamülünü ortadan kaldırmaya yönelik
antrenman yaptığını görmekteyiz. Afyonkarahisar
özelinde ise açıkçası çok elim ve vahim olaylar
yaşadığımız, eğitimciye şiddetin zirveye ulaştığı bir
yarıyıl olmuştur. Bayram gösterilerinde meydana
gelen, kasıtlı olmayan bir meseleden dolayı öğretmen
basın yoluyla linç edilirken; gerek Valilik, gerekse Milli
Eğitim Müdürlüğü aciz kalmış sesini çıkarmadan
çareyi öğretmenin görev yerini değiştirmekte bulmuş,
usulen de basit bir disiplin cezası verilerek sözde
mevzuyu kapatılmaya çalışılmıştır. Öğretmene destek
olmak, eğitim çalışanının arkasında durmak hak getire.
Konuya sorumlu sendikacılık gereği ilk refleksi
gösteren yine Türk Eğitim Sen olmuştur. Buna karşın
Şehit Yunus Çiçek Mesleki ve Teknik Anadolu
Lisesinde öğrencisi tarafından sırtından bıçaklanan
öğretmen arkadaşımız, günlerce süren operasyon ve
yoğun bakım sürecinden sonra hayati tehlikesini
atlatabilmişken; bu olay ne hikmetse basında yok
denecek kadar az yer tutmuştur. Hatta ulusal basına
düşmemesi için özel bir çaba harcanmış olmalı ki bu

kadar vahim bir olay neredeyse duyulmamıştır” dedi.
“HAKKANİYETLİ BİR YÖNETİM OLMALI”
Atamalara da değinen Başkan Demirci, “Afyonkarahisar
eğitim camiasında uzunca bir süredir kronikleşmesine
rağmen bir süredir rastlanmayan usulsüzlükler tekrar
gün yüzüne çıkmıştır. Eğitim camiasında bir süredir
oluşan olumlu hava malum sendika ve onun bürokratik
uzantıları tarafından baltalanmaktadır. Malum sendikada
yönetici olan birisinin eşi ne hikmetse aile bütünlüğü
tayinlerinden hemen önce baş dönmesi(Vertigo)
raporu alınarak sağlık mazereti tayini yapılıp
merkeze bağlı kasabadan, yıllardır geçici olarak
görevlendirildiği okula kadrosu ile atanıyor. Ayıptır
ayıp. 15-20 yıldır köyde kasabada çalışan öğretmen
gelemezken, sağlık özrüne girmeyen sözde bir rapor-
la tayin yapmak besmele çeke çeke kul hakkı yemek-
tir. Sağlık özrü rahatsızlığının bulunduğu yerde
tedavisinin mümkün olmaması veya çalıştığı yerin
hastalığını olumsuz etkilemesi durumlarında yapılır.
Bu öğretmen zaten il merkezinde oturuyor,  maz-
eretlerden sadece aile bütünlüğü isteyebilir, yani bu
mızrak, bu çuvala sığmaz. Kamu çalışma barışı bozul-
mak istenmiyorsa, Afyonkarahisar başarıya koşan
hedefinden uzaklaştırılmak istenmiyorsa, hakkaniyetli
bir yönetim olmalı ve hukukun iğfal edildiği bu atama
iptal edilmelidir” diye konuştu.

“SAYIN VALİMİZDEN BUNLARA ACİLEN
DUR DEMESİNİ BEKLİYORUZ”

Başkan Demirci, “Diğer bir hususta ilçelerde geçici
olarak görevlendirilen ilçe müdürleri, ilçelerde person-
elden sorumlu şube müdürleri, aynı zamanda malum
sendikanın temsilciliğini de yapmakta ya da tam tersi
malum sendika temsilcileri ilçe müdürü veya şube

müdürü olarak atanmaktadır. Bu durumun kamu etiği-
ni bozduğunu ifade edip geçici görevlendirmelerin
iptalini 01/12/2023 Tarih ve ŞTS:340.03/83 sayılı yazı ile
Afyonkarahisar Valiliğinden talep ettik. Bunca zaman
geçmesine rağmen sendikamıza bir cevap ver-
ilmemiştir. Sayın Valimize Afyonkarahisar Halkı
DEVLET ANA diyerek güvenini, sevgisini ve saygısını
sunmuştur. Devlet Ana’dan adaletle hükmetmesini
beklemekte elbette bizim hakkımız, “Devlet Ana” misy-
onunun gereğini yerine getirmek de Sayın Valimizin
görevidir. Tek bir sendikaya yapılan bu iltimaslar
Devletimize olan güveni sarsmakta, kamu iş barışını
bozmaktadır. Sayın Valimizden bunlara acilen dur
demesini bekliyoruz” dedi.

“SENDİKALAR ARASI İLTİMAS YAPILIYOR”
“Malum sendikaya bu kadar iltimas yapılırken bizim

sendika üyelerimize karşı ise haksızca ve acımasızca
işlemler yapılmaktadır” diyen Başkan Demirci, “Bir
okulumuzda tarih öğretmeni olan müdür yardımcısı
arkadaşımız ,”Keşke Yunan Galip Gelseydi” diyen
Kadir Mısırlıoğlu için, “Bu sözleri ancak vatan haini
söyler’’ dediği için birilerinin hedefi haline gelmiş, mes-
netsiz iddialarla yöneticilikten alınmış, sürgün edilmiş
ve disiplin cezası verilmiştir. Bu konuyla ilgili soruş-
turma açılması, bitmesi, uygulanması jet hızıyla bir haf-
tada bitirilmiştir. İl Milli Eğitim Müdürlüğü bu şaşırtıcı
hızına rağmen bizim üyelerimizin şikayetçi olduğu
dosyaları 1,5 yıldır (26.06.2022 tarihinde başlamış
olan) sürüncemede bırakmakta, çok acil ve önemli
olan dosyalarda oyalayarak konuyu soğutmaya
çalışmakta, soruşturmanın gizliliği ilkesini alenen
ihlal etmektedir. Ne hikmetse bizim taraf olduğumuz
dosyaları sürüncemede bırakan hep aynı müfettiş

olmaktadır. Bu müfettişi siyasal iktidarın tetikçiliğini
yapmak yerine Türk devletinin onurlu bir bürokratı gibi
davranmaya davet ediyoruz. Yakın geçmişte kendisi gibi
tetikçilik yapanların bugünkü hallerinden hem bu
arkadaşımız, hem de bu işlere heves edenler ibret
almalıdır. Bu haksız hukuksuz uygulamalara dur
denilmez ise haftalık basın açıklamaları ile oluşan
durumlar kamuoyu ile paylaşılacak, hukuki mücadele
kamuoyu önünde yapılacaktır. Uysal olabiliriz ama
kimsede bizim başımızı çekmeye kalkmasın. Türk
Eğitim-Sen, Türk memurunun muhkem kalesi, gür sesi,
hakkın, hukukun yılmaz savunucusu, olmaya devam
edecektir. Sorunların halının altına süpürülmesine, ört-
bas edilmesine, birtakım kifayetsiz muhterislerin malum
sendikayı ve siyasetçileri arkasına alıp kamu sek-
törünün ayarlarıyla oynamasına müsaade etmeyecek-
tir” diye konuştu. 

“TÜM EĞİTİM ÇALIŞANLARINA EŞİT YAKLAŞAN
GERÇEK BİR EĞİTİM LİDERLİĞİDİR”

Milli Eğitim Müdürüne de seslenen Başkan Demirci,
“Türk Eğitim Sen olarak Afyonkarahisar’da eğitimin
başarısının artması için, eğitim çalışanlarımızın faydası-
na olacak her şeye desteğimiz şüphesiz devam edecek-
tir.  Sayın Milli Eğitim Müdürünün okul okul ziyaretlerde
bulunup, başarı diye uğraşmasını da taktir ediyoruz,
ancak oluşan bu olumsuzluklara da seyirci kalma-
masını amasız, fakatsız bekliyoruz. Kendisine
yakışan idare-i maslahat değil, siyasi düşüncesi,
dünya görüşü sendikası ne olursa olsun tüm eğitim
çalışanlarına eşit yaklaşan gerçek bir eğitim lider-
liğidir. Bu vesile ile geleceğimizin teminatı sevgili
öğrencilerimize, çok değerli eğitim çalışanlarımıza iyi
tatiller diliyoruz” dedi. >>fAHRİYE ÇIRACI


